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P R O J E C T  F A C T SN e w  B u i l d i n g

i	|  Interior view, tailor-made Corian counter is 

the center of the pharmacy

o	| 	View from entrance

p	| 	Pivoting shelves, positioned between floor 

and ceiling
Parapharmacy Appiano
Appiano

Due to the limited floor area, a well considered use of space was essential for the design  
of monovolume. The concept has its origins in the pharmacist’s cabinet, the lines of which 
penetrate all the furnishings. Shelves around the edge of the interior were used to cre-
ate copious presentation areas, whose horizontal lines embrace and visually enlarge the 
space, providing a setting for a tailor-made Corian counter, which seems to float on a band 
of light above the white marble terrazzo floor. The building’s large size enables appropri-
ate consulting activity and maximum discretion. Pivoting shelves are positioned between 
floor and ceiling, presenting niches for displaying selected products on the side facing 
the window. Balanced lighting throughout allows the pharmacy seemingly to disappear 
entirely behind its products.

Address: Via Stazione 69, 39057 Appiano, Italy. Light design: Solux. Client: Kofler. Completion: 2008. 
Gross floor area: 85 m². Special services: back office with small laboratory. Main materials : Corian 
and white marble terrazzo floor. Context : residential and commercial building. Setting: rural. 
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i	|  Detail pantry, shelves and counter

f	| 	Drawers in pantry

f	|  Ground f loor plan

s	|  Counter
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F A K T E N

Parapharmazie Appiano
Appiano

Aufgrund der begrenzten Fläche war eine wohlüberlegte Nutzung des Raumes notwendig. 
Das Konzept hat seinen Ursprung im Apothekerschrank, dessen Fächer die ganze Einrich-
tung durchdringen. Am Rand des Innenraums werden Regale als umfangreiche Präsentati-
onsflächen verwendet, die den Raum umfassen und optisch vergrößern. Der maßgeschnei-
derte Handverkaufstisch aus Corian scheint über dem weißen Marmorterrazzo-Boden zu 
schweben. Die Größe des Gebäudes ermöglicht eine entsprechende Beratungstätigkeit und 
maximale Diskretion. Zwischen Decke und Boden sind schwenkbare Verkaufsregale ange-
bracht, die ausgewählte Produkte auf Seiten der Schaufenster präsentieren. Ausgeglichene 
Beleuchtung sorgt im gesamten Raum dafür, dass die Apotheke scheinbar vollständig hin-
ter ihren Produkten verschwindet.

i	|  Maßgeschneiderter Handverkaufstisch, 

Zentrum der Apotheke

o	| 	Blick vom Eingang

p	| 	Schwenkbare Verkaufsregale

Adresse: Via Stazione 69, 39057 Appiano, Italien. Lichtgestaltung: Solux. Bauherr: Kofler. 
Fertigstellung: 2008. Bruttogeschossfläche: 85 m². Besondere Apothekenausstattung: Labor. 
Wichtigste Materialien: Corian, weißer Marmorterrazzo-Boden. Kontext : Wohn- und 
Geschäftshaus. Umfeld: ländlich. 

N e u b a u



18m o n o v o l u m e  a r c h i t e c t u r e  +  d e s i g n

f	|  Grundriss, Erdgeschoss

s	|  Handverkaufstisch

i	|  Detail Lagerbereich, Verkaufsregale und 

Handverkaufstisch

f	| 	Lagerbereich
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